

BULLETIN DU MONEP

Avis / Notice n° 2004-156

ISSUE DATE: 20 December 2004
EFFECTIVE: 22 December 2004

OPTION CONTRACT ON EQUITY SHARES

SAGEM

CORPORATE ACTION: STOCK SPLIT

This Monep Bulletin is issued pursuant to the Corporate Actions Policy (Monep Bulletin 2004-137, issued on 22 October 2004, refers). It requires the immediate attention of members' staff involved with the trading and settlement of Euronext.Liffe Paris Equity Options. Members should ensure that clients are made aware of the arrangements detailed in this Bulletin.

1. **Contracts:** Sagem Equity Options, American Style (SAG).
2. **Background:** Sagem announced a stock split, whereby shareholders will receive 5 new € 0.20 shares for every € 1 Ordinary share held.
3. **Reference:** Euronext Paris Cash Notices Nr. 2004 – 4165, dated 20th December 2004.
4. **Effective Date:** 22 December 2004.
5. **Conditions:** The stock split is subject to the shareholders approval in the EGM planned on 20 December 2004.
6. **Contract Adjustments:** Sagem Equity Options shall be adjusted using the ratio method.
7. **Ratio:** 0.20
8. **Lot Size:** No adjustment shall be made to the lot size. The lot size remains 10, but all outstanding positions shall be multiplied by 5.
9. **Adjusted Exercise Prices:** The exercise prices of all series available for trading at the close of business on 21 December 2004 shall be adjusted by being multiplied by the ratio 0.20
10. **Further Series:** Further series introduced for trading on and from 22 December 2004 shall also have a standard lot size of 10 shares per lot.

11. Further Information:

Please e-mail derivativecorporateactions@euronext.com or contact Quality of Derivative Markets on +31 (0)20 550 4296 at Euronext.liffe or Renaud Goujon at LCH.Clearnet (+33 (0) 1 7037 6615 for further information about this Bulletin.

BULLETIN DU MONEP

OPTIONS SUR ACTIONS INDIVIDUELLES

SAGEM

OPERATION SUR TITRES: DIVISION DU NOMINAL DES ACTIONS

Ce Bulletin du Monep se réfère à la Politique d'Opérations sur Titres (comme détaillé dans le Bulletin du Monep 2004-137, publié le 22 octobre 2004). Il demande l'attention immédiate du personnel des Membres s'occupant de la négociation et de la liquidation des Options sur Actions Individuelles négociable sur Euronext.liffe Paris. Les Membres sont priés d'informer leurs clients sur les arrangements décrits dans ce Bulletin.

1. **Contrats:** Options sur Actions Sagem , Style Américain (SAG)
2. **Détails:** Sagem décide de procéder à la multiplication par cinq du nombre d'actions existantes par la division du nominal de chaque action par cinq afin de ramener celui-ci de un (1) € vingt centimes (0.20) d'€ .
3. **Reference:** Euronext Paris Cash Notices Nr. 2004 – 4165, daté 20 décembre 2004
4. **Date Effective:** 22 décembre 2004.
5. **Conditions:** L'Assemblée Générale mixte SAGEM se réunira le 20 décembre prochain. L'Assemblée sera appelée à statuer sur l'autorisation d'émission des actions SAGEM ainsi que sur des modifications statutaires.
6. **Rajustements de contrat:** Options sur Actions Sagem sera ajustées utilisant la méthode de proportion.
7. **Ratio:** 0.20
8. **Quotité ajustée :** La quotité ne sera pas ajustée. La quotité restera à 10, cependant toutes les positions ouvertes seront multipliées par le coefficient de scission qui est de 5.
9. **Ajustement des Prix d'exercice :** Les prix d'exercice de toutes les series disponibles à la négociation à la clôture de la journée de bourse du 21 décembre 2004 seront ajustés en étant multipliés par un ratio de 0.2.
10. **Nouvelles Séries :** La quotité des séries admis à la négociation à partir du 22 décembre 2004 sera égale à la Quotité standard des contrats (10).

11. Informations complémentaires:

Quality of Derivative Markets (+31 (0) 20 550 4296/

DerivativesCorporateActions@euronext.com) de Euronext.liffe et Renaud Goujon (+33 (0) 1 7037 6615) de LCH.Clearnet se tiennent à votre disposition pour tout renseignement complémentaire.